

•捐血時間:2025/8/12(二)·上午:9:00~12:00

•捐血地點:一樓\_碼頭區

•主辦單位:泰詠電子股份有限公司、台灣血液基金會

•參加對象:領有身份證、居留證之本國、外國人士及民

## 潀

• 捐血條件:\*\*\*外國人需符合來台灣累積時間滿三年

(1)年齡:十七歲以上,六十五歲以下,一般健康情況良好。

(2) 體重:女性應四十五公斤以上,男性應五十公斤以上。

(3)血壓:收縮壓90~160mmhg,舒張壓50~95mmhg。

(4)血紅素:男性十三公克%以上,女性十二公克%以上。

(5)其他:凡參加者可領取捐血中心紀念品,公司另有準備餐

盒,歡迎符合資格者,踴躍參與捐出您的熱血!!

## 注意事項:

- •捐血時,請記得攜帶身分證。
- •捐血時,請全程佩帶口罩、加強手部衛生,配合工作人員引導。
- •如果您正在服用抗凝血劑、免疫抑制劑、感冒藥、細菌或病毒感染藥物和其他藥物, 請暫停捐血。



- Blood donation time: 2025/08/12(\_) , AM:9:00~12:00
- Blood donation location : First floor\_Wharf area
- Organizer: Top Union Electronics Corp. Taiwan Blood Foundation
- Participant: Nationals, foreigners and citizens with ID cards and residence permits
- Donation conditions: Foreigners must meet the requirements of accumulating three years in Taiwan
  - (1) Age: over 17 years old and under 65 years old, generally in good health.
  - (2) Weight: women should be more than 45 kg, men should be more than 50 kg.
  - (3) Blood pressure: systolic blood pressure is 90-160 mmHg, diastolic blood pressure is 50-95 mmHg.
  - (4) Hemoglobin: more than 13 grams% for men and more than 12 grams% for women.
  - (5) All participants can receive souvenirs from the blood donation center. The company also prepares lunch boxes. Those who meet the requirements are welcome to participate and donate blood!!

## 

- When donating blood, please remember to bring your ID card(ARC).
- When donating blood, please wear a mask throughout the process, strengthen hand hygiene, and cooperate with the staff to guide you.
- Suspend blood donation if you are taking anticoagulants, immunosuppressants, colds, bacterial or viral infections and other drugs.